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                                                         Z A P I S N I K 

                                                      

 

3. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane   16. rujna 2021.godine u 

Vijećnici Grada Paga, Branimirova obala 1, s poĉetkom u 13,00 sati. 

      

PRISUTNI:  Jasna Magaš, Davor Fabijanić, Franĉi Bukša, Branimir Paro Vidolin, 

                      Ana Šćiran, Ana Kuković Borgelott,  Barbara Kurilić, Vesna Fabijanić,  

                      i Domagoj Viĉević 

 ODSUTNI:   Toni Herenda, Mirjana Tiĉić, Ţeljko Marţić i Stipe Ţunić (- svi opravdali  

                        izostanak) 

  OSTALI:     gradonaĉelnik Ante Fabijanić,proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić,          

                       proĉelnica Upravnog odjela  za komunalni sustav i imovinsko pravne poslove  

                       Ana Šupraha, proĉelnica Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gospodarstvo  

                       Marija Radoslović,  proĉelnik Upravnog odjela za proraĉun i financije Diogen  

                       Šuljić, 

                  

           Predsjednica  je pozdravila sve prisutne te konstatirala da je sjednici nazoĉno  9 

vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

 

- verifikacija zapisnika 1. i 2. sjednice Gradskog vijeća 

 

          Predsjednica Vijeća dala je zapisnik 1. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

 Franĉi Bukša – ispravak moje diskusije na str. 9 gdje umjesto „ Ţao mi je….“ treba da  stoji 

treba da stoji: „Ţao mi je onih koji se nisu javili u roku  pa neće biti spomenuti u knjizi“. 

      Obzirom da  više nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  

je nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je sa 9 glasova „za“ (jednoglasno)  usvojen 

zapisnik 1.  sjednice Gradskog vijeća odrţane 20. srpnja 2021.godine. 

 

      Zatim je predsjednica dala na verifikaciju zapisnik  2.  sjednice Gradskog vijeća. 

      Obzirom da  nitko od vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik, predsjednica Vijeća  je 

nakon prebrojavanja glasova konstatirala da su sa 7 glasova „za“  i 2 „suzdrţana“ glasa 

usvojili zapisnik 2.  sjednice Gradskog vijeća odrţane  29. srpnja 2021.godine. 

 

 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

         Predsjednica Vijeća Jasna Magaš  predloţila je da se  dnevni red nadopuni sa toĉkom 5: 

ODLUKA o osnivanju Postrojbe civilne zaštite opće namjene Grada. 

         Zatim je predloţeni dnevni red  sa dopunom  dala na usvajanje.  

          Nakon prebrojavanja glasova konstatirala je da su vijećnici sa 8 glasova „za“  i 1  

glasom“protiv“  usvojili slijedeći 
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                                                    D N E V N I   R E D 

Prijedlozi: 

1. ODLUKA o  davanju suglasnosti za sklapanje sporazuma sa Drţavnom geodetskom 

upravom, 

2. ODLUKA o imenovanju ravnateljice  Gradske knjiţnice Pag, 

3. ODLUKA o naknadama ĉlanovima Gradskog vijeća i predsjednicima Vijeća mjesnih 

odbora Grada Paga, 

4. ODLUKA o raspisivanju javnog natjeĉaja za prodaju zemljišta u vlasništvu Grada 

Paga 

5. ODLUKA o osnivanju Postrojbe civilne zaštite opće namjene Grada. 

- Vijećniĉka pitanja 

 

 

AD- 1. ODLUKA O  DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA SA  

            DRŢAVNOM GEODETSKOM UPRAVOM 

 

            Ana Šupraha- Grad Pag se već nekoliko puta obraćao Drţavnoj geodetskoj upravi sa 

zamolbom za uvrštenje  u višegodišnji program drţavne izmjere i katastra nekretnina za sve 

katastarske općine koje se nalaze na podruĉju Grada Paga- k.o. Pag, k.o. Dinjiška, te dijelovi 

k.o. Povljana i k.o. Kolan. U svim katastarskim općinama zemljišnoknjiţne i katastarske 

evidencije ne odgovaraju stvarnom stanju na terenu. Prošlo je dvadeset pet godina od kada je 

temeljem provedene nove izmjere dotadašnji katastarski operat stavljen van snage a novi nije 

proveden pa su zapravo na snazi dvije evidencije – nova katastarska i stara zemljišnoknjiţna 

koje se meĊusobno ne poklapaju kakao u pogledu oblika, tako ni u pogledu površine ĉestica te 

evidentiranih posjednika odnosno vlasnika. Takvo stanje oteţava kvalitetno i prostorno 

planiranje, provedbu projekata od općeg interesa i razvoj cjelokupnog gospodarstva. 

     Predloţenim Sporazumom  predviĊeno je da Grad Pag u svom proraĉunu osigura sredstva 

za provoĊenje katastarskih izmjera, ali je odreĊeno da u tome mogu sudjelovati i pravne i 

fiziĉke osobe, nositelji prav ana nekretnine. Sredstva potrebna za provoĊenje katastarskih  

izmjera na podruĉju Grada Paga snositi će sporazumno strane na naĉin da 40% snosi Drţavna 

geodetska uprava,a 60% Grad Pag odnosno pravne i fiziĉke osobe,nositelji prava na 

nekretninama ĉija sredstva objedinjuje Grad Pag. 

            Davor Fabijanić – Da li se ova izmjera odnosi na  cjelokupno podruĉje Grada Paga? 

            Ana Šupraha – Ne. Već o dijelovima graĊevinskog podruĉja i  to Paga, Vlašići, 

Smokvica , Miškovići i dio Dinjiške. U tabeli koji ste dobili, su navedene površine na kojima 

će se vršiti izmjera. 

            Ante Fabijanić – Ova izmjera će se raditi nekoliko godina. Za sada se uglavnom  radi 

izmjera graĊevinskog zemljišta, a kasnije će se i poljoprivredno. Ovom prilikom će se ucrtati 

sve ceste te pomorsko dobro. Cijela izmjera za cijelo graĊevinsko podruĉje iznosi cca 17-18 

milijuna, a cjelokupna izmjera će koštati cca 60 milijuna kuna. 

            Davor Fabijanić-  DGU plaća 40%, a 60% Grad. 

            Ante Fabijanić- DGU će platiti 40%, a preostalih 60% će zapravo snositi vlasnici 

nekretnina. 

            Branimir Paro  Vidolin – Koliko će to koštati pojedinog vlasnika zemljišta? 
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            Ana Šupraha – Za sada to toĉno ne znamo.  Po  procjenama koje smo radili vezano za 

površinu koju treba izmjeriti te uzimajući u obzir uĉešće Drţavne geodetske uprave od 40% te 

na preostalih 60%  ispada  da će svaki vlasnik  snositi troškove cca 660,00 kn po ĉestiti što je 

bitno manje nego kada angaţirate geodeta. Ovo je prilika da mnogi riješe svoje vlasništvo 

obiljeţavanjem svojeg dijela. To su okvirni izraĉuni,a ne toĉni. Iznose ćemo znati tek kada 

sklopimo ugovore o izmjeri sa geodetskim kućama koje će to provoditi. Svaki vlasnik 

nekretnine će morati  oznaĉiti svoju nekretninu 

            Domagoj Viĉević – podrţavam ovaj prijedlog iako  kasnimo  trinaest godina. Konaĉno 

će se napraviti reda u imovinsko pravnim odnosima i Grad će imati višestruke koristi 

povećanjem prihoda. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja gasova konstatirala  da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli               

                  

                                                           ODLUKU 

              O  DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE SPORAZUMA SA  

                          DRŽAVNOM GEODETSKOM UPRAVOM 

 

 

 

 

AD- 2. ODLUKA O IMENOVANJU RAVNATELJICE  GRADSKE KNJIŢNICE PAG 

 

        Sanja Bukša Kustić- u skladu s Odlukom Gradskog vijeća Grada Paga donesenoj na  

sjednici  20. srpnja 2021.godine raspisan natjeĉaj za ravnatelja Gradske knjiţnice Pag. 

Natjeĉaj je objavljen 9. kolovoza 2021.godine u  Zadarskom listu, web stranici  Grada te 

oglasnoj ploĉi Grada Paga.  Na natjeĉaj je pristigla jedna molba gospoĊe Ljiljane Festini iz 

Paga koja je udovoljila svim uvjetima Natjeĉaja. Stoga Povjerenstvo za izbor i imenovanje, 

koje je provelo postupak po Natjeĉaju, predlaţe da se gospoĊa Ljiljana Festini izabere na 

mjesto  ravnateljice Gradske knjiţnice Pag na vrijeme od ĉetiri godine poĉevši od 11. 

listopada ove godine. 

           Domagoj Viĉević -  Obzirom da je gospoĊa Ljiljana Festini do sada radila kao 

knjiţniĉar u  Gradskoj knjiţnici Pag što će sada biti sa tim radnim mjestom, tj. da li će se 

popunjavati. 

         Sanja Bukša Kustić – Ukoliko se ukaţe potreba za popunjavanje  tog radnog mjesta o 

tome ne odluĉuje ovo Vijeće već ravnateljica Knjiţnice koja raspisuje natjeĉaj i provodi 

postupak popunjavanja tog radnog mjesta. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja gasova konstatirala  da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno)  donijeli                                

                                                           ODLUKU 

           O IMENOVANJU RAVNATELJICE  GRADSKE KNJIŽNICE PAG 
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AD-3.  ODLUKA O NAKNADAMA ĈLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA I  

             PREDSJEDNICIMA VIJEĆA MJESNIH ODBORA GRADA PAGA 

 

            Sanja Bukša Kustić –Gradsko vijeće Grada Paga na svojoj sjednici odrţanoj 20. srpnja 

2021. godine donijelo je Odluku o naknadama ĉlanovima Gradskog vijeća i predsjednicima 

Vijeća mjesnih odbora Grada Paga. Navedena Odluka dostavljena je Ministarstvu pravosuĊa i 

uprave koje je izdalo uputu o postupanja kojom traţi da se Odluka, obzirom da se radi o 

općem aktu,  revidira tj. da se ĉlanak koji utvrĊuje dan stupanja na snagu  Odluke (ĉlanak 7.) 

izmjeni na naĉin da odluka najranije stupi na snagu prvog dana od dana objave u sluţbenom 

glasniku. Slijedom navedenog predlaţe se donošenje ove Odluke. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja gasova konstatirala  da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                

                                                           ODLUKU 

                      O NAKNADAMA ČLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA I  

             PREDSJEDNICIMA VIJEĆA MJESNIH ODBORA GRADA PAGA 

 

 

 

AD- 4.  ODLUKA O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEĈAJA ZA PRODAJU ZEMLJIŠTA  

              U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

  

         Ana Šupraha – radi se o zemljištu na podruĉju Košljuna.  Već je bio raspisan natjeĉaj za 

to zemljište no na njega nije pristigla niti jedna  molba te se predlaţe ponavljenje raspisivanje 

natjeĉaja. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt na 

usvajanje te nakon prebrojavanja gasova konstatirala  da su vijećnici s 9 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli                                

                                                           ODLUKU 

         O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU ZEMLJIŠTA  

                                        U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

 

 

 

AD – 5. ODLUKA O OSNIVANJU POSTROJBE CIVILNE ZAŠTITE OPĆE NAMJENE  

             GRADA PAGA 

 

           Sanja Bukša Kustić –  Temeljem aktualne Procjene  rizika od velikih nesreća za Grad 

Pag potrebno je osnovati  Postrojbu civilne zaštite opće namjene  Grada Paga.  Ona bi ukupno 

brojala 32 pripadnika. To će se revidirat tijekom ove godine obzirom da na podruĉju Grada 

Paga djeluje i Javna  vatrogasna postrojba te bi broj pripadnika Postrojbe bio manji,ali za sada 

ona broji 32 ĉlana. 
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           Domagoj Viĉević – Sa ovim ustrojem kasnimo tri godine. Što se tiĉe ustroja smatram 

da bi se trebalo konzultirat sa strukom . Tome treba studiozno pristupiti te onda ići u  

formiranje postrojbe jer će ovakva privremena rješenja dovesti do konfuzije u sistemu. 

           Barbara Kurilić- U sastavu Crvenog kriţa postoji interventni tim koji je već obuĉen za 

mnoga djelovanja,a i postoji veliki broj volontera da se oni ukljuĉe u tu postrojbu. 

          Sanja Bukša Kustić – Već je veliki broj sudionika ukljuĉen kao što su djelatnici MUP-a, 

pravne osobe, Crveni kriţ i dr. Problem je nastao kada se ta postrojba trebala oformiti 

obzirom da se tu uglavnom  radi na volonterskoj bazi i to stvara problema u popuni. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednica Vijeća dala je predloţeni akt 

na usvajanje te nakon prebrojavanja gasova konstatirala  da su vijećnici s 8 glasova „za“ i 1 

„suzdrţanim“ glasom donijeli                                

                                                           ODLUKU 

               O OSNIVANJU POSTROJBE CIVILNE ZAŠTITE OPĆE NAMJENE  

                                                          GRADA PAGA 

 

 

 

 

-VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

1. Branimir Paro Vidolin –  Velikio broj stabala koja su posaĊena su se posušila.  

Ante Fabijanić – Nisu se posušila već se bacilo  gnojiva više nego je trebalo, no ona se 

sada oporavljaju i  cijelo vrijeme ih se zalijeva 

 

2. Domagoj Viĉević – Zanima me kakvo je  punjenje Proraĉuna. 

Ante Fabijanić – Dobro stojimo. Vidjet ćemo za mjesec dana jer se sada u ovom 

periodu najbolje puni proraĉun. Što se tiĉe turista sada smo na negdje na cca  920 000 

noćenja. Bilo je mnogo više turista nego prijava. Po tom pitanju ćemo nešto poduzeti. 

 

 

Rad sjednice je završen  u  13,40 sati. 
 

 

KLASA: 026-02/21-01/11 

URBROJ: 2198/24-05/01-21-3 

Pag,   16. rujna 2021.                          

 

                

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                      Predsjednica 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                             Jasna Magaš 

 


